
Dragi Părinți, 

Revin către dvs. cu spiritul bine cunoscut, care este orice dar nu corect politic. 

Se spune că azi e Ziua Copiilor! 

Hmmm… de parcă trebuie să ne amintească cineva că ei și în general viața (care mereu renaște) 
trebuie celebrate într-o anume zi. Oare? 

Pentru mine în fiecare moment e ziua lor și a noastră, suflete libere (cei care ne simțim așa). 
Fiecare minut trebuie celebrat prin atitudine și zâmbet și stare de bine intrinsecă (de care este 
responsabil gândul și numai gândul). Eu personal nu am nevoie de nimeni care să îmi spună în ce 
dată și interval orar să celebrez viața. 

Și ca să fim și mai bine domesticiți și să dăm frumos din coadă, ne dau și o zi liberă. 

Liberă de la ce anume? Aș dori să ne întrebăm împreună pentru că le datorăm copiilor noștri, 
măcar o dată pe an (zice-se de ziua lor). Celelalte zile (în afara grației nemărginite a celor care se 
află în “frunte”) oare nu sunt libere? Mă întreb… 

Dacă nu sunt libere, este poate pentru că noi toți permitem să funcționăm într-o așa societate? 

Și dacă sunt toate libere, de ce avem nevoie de “libertatea specială” de azi (și alte câteva libere 
naționale)? Este doar o întrebare. Mă gândesc că poate noi toți am putea reașeza societatea pe 
alte fundamente. 

Asta în sine spune că parcă uităm să trăim și să ne bucurăm de fiecare moment. Dar ni se 
reamintește căci cineva acolo ne iubește. Este vreo diferență între asta și alt fel de mesaje 
(izvorâte din grija nemărginită a celor “câțiva”): Spală-te pe mâini! Poartă mască! Vaccinează-te! 

Eu când scriu asta mă bazez că ați văzut la nivel mondial că indiferent de țară/stat închis sau 
deschis, cu măsuri sau fără, cu mască sau fără, cu vaccin sau fără, cifrele “scad” la fel. Nu știu în 
ce fel de logică se așează aceste cifre, dar în logica mea nu le găsesc loc. Și m-aș bucura să fiu eu 
cea mai proastă de pe lumea asta. Am izola problema și toate celelalte 7 miliarde de suflete ar fi 
fericite. Fie, mă sacrific. Astăzi, cu lacrimi în ochi, stau dreaptă încă o dată pentru copii și spun: 
NU vaccinării experimentale pentru copii, orice vârstă ar avea! 

Cifra care vine din aceeași sursă care ne-a informat oficial de peste 12 luni este 277 morți de 
covid. Asta era acum cca 2 săpt (versus zecile de mii vehiculate anterior în țara noastră). Dacă 
aceasta înseamnă pandemie-epidemie, atunci da, zic și eu, vaccinați-vă copiii! Sunt în mare 
pericol. 

Dacă însă înțelegem ordinul de mărime, zic totuși să mai așteptăm măcar până în decembrie 
2023 (când se termină perioada experimentală, așa cum spun producătorii). Mi se pare de bun 
simț. 



Desigur, continui cu partea următoare a textului cu diacritice adăugate, exact cum ai cerut: 

Probabil știți că vin cu troșcoleta de înghețată și suc gratis (iuhuuu… gratis) în schimbul unei 
mici pișcături. Haide că e un troc bun! Se întâmplă deja în lumea “civilizată” (este netul plin de 
video-uri cu poliția care flanchează poarta școlii ca să nu poată intra părinții care vin alarmați 
când aud de la copii prin telefon. Deh… că doar n-o să vedeți asta la msm! 

Unii din copii, mai norocoși să aibă părinți conștienți care să le dea o gândire critică, îi sună pe 
părinți căci ceva nu li se pare în regulă: “mamă, ne dau înghețată ca să primim vaccinul, să fac 
asta?”. Se pare că școala pe acolo ar avea nu știu ce drepturi supreme să se ocupe de copii în 
multe feluri în incinta școlii (un fel de school consent semnat de părinți în forme f. subtil 
exprimate la înscriere, mai ales în școlile internaționale, valabil peste tot în lume). 

Sub același school consent sunt expuși puțin câte puțin, de mici, ideologiilor mai mult decât 
îndoielnice. La momentul când părintele se prinde (în cazul fericit), este cam târziu. Nu mai poți 
schimba mintea unui adolescent căruia i s-au servit ani de zile tot felul de idei. Care idei? Faceți-
vă voi temele și aflați. Sunt persoane formate special ca să “discute” cu copiii dvs. Cu cât mai 
mare școala, cu atât mai bun și constant “dialogul”. În absența atitudinii pe care ar trebui să o ia 
părinții în masă, vin aceste ideologii de predat în toate școlile. Se împrăștie în masă și la noi. 

Macar un lucru pot să vă promit clar (dar știți deja): La EME niciodată nu vom îndoctrina copiii 
cu vreo idee de șobolan european domesticit. 

Dacă sub orice formă ni se va impune, vă voi anunța din timp că mai bine închidem școala. 

Dar ca să faceți propria cercetare relevantă pt ceea ce spun, vă las câteva titluri și/sau link-uri: 

The Sound of Freedom (Jim Caviezel și Tim Ballard) - movie trailer – pe Telegram (nu îmi 
închipui că EME mai are vreun părinte care nu e deja pe telegram). Acest film (produs în afara 
celor de masă) va schimba pentru totdeauna conștiința oamenilor. Nu e ficțiune. Totul este bazat 
pe fapte reale pe care le vedeți filmate. Este un grup care chiar așa se cheamă pe telegram. 
Lansarea este peste câteva luni. Orice altă variantă de pe netul de masă nu este decât diversiune. 
Doar să fiți cu stomacul gol când vizionați și fără copii în preajmă. Nu mai mici de 16 ani aș 
zice. 

Traficarea de ființe umane și sclavia copiilor (la cele mai înalte cote în zilele noastre) pentru cele 
mai abominabile plăceri și scopuri sunt subiecte care ar trebui să ne scoată pe toți din zona de 
confort și să ne facă să luăm atitudine. Fiecare în felul lui, dar să luăm atitudine. Statistica 
oficială spune că dispar cca 8 milioane de copii anual și “nu se mai găsesc”. 

Sunt 2 aspecte importante ale vieții pe care oamenii au dificultăți să le confrunte: Suferința și 
potențialul Diavol care este în fiecare din noi. În era modernă nu le vedem ca fiind 2 realități 
fundamentale, parte din viață, pentru că am fost conduși (sau ne-am lăsat conduși) să credem și 
să vedem realitatea materială ca fiind cea fundamentală. Și asta aduce mult haos în viețile 
noastre. Dacă am putea să fim atât de clari și autentici să observăm că realitatea metafizică și 



etică este cea fundamentală, am găsi imediat soluții să ne așezăm unde trebuie și să luăm 
atitudine. 

Vrei să continui și cu ultima parte a textului, inclusiv linkurile și mesajul de final? 

Perfect, iată continuarea finală a textului cu diacritice adăugate: 

De asemenea, vă las ultimul articol de acum al genialului ziarist Adrian Pătrușcă: 
https://www.activenews.ro/opinii/Adrian-Patrusca-Vremea-COVID-nu-s-a-terminat-Evul-
Intunecat-de-abia-incepe-167155 

Vă îndemn să îl urmăriți. E ca o gură de aer printre atâtea măști și atâta lipsă de oxigen. 

Tot pentru copii, revin cu rugămintea continuă și din suflet să abandonați Netflix și să înlocuiți 
cu Gaia TV, Uplift TV, CE TV și multe altele pe care le știți voi ‘altfel’, dar nu Hollywood (care 
oricum nu mai există indiferent ce vă spune narațiunea oficială care va ajunge și ea în curând la 
final). Vă las aici speech-ul de acum 1 an al lui Ricky Gervais la Golden Globes Awards 2020, 
când cu multă coloană vertebrală și politic incorect (cum ar trebui să fie orice om care e om în 
esență), începe să demaste ce și cine sunt ei. Sunt convinsă că unii dintre dvs. îl știți. 

Unii dintre actori nu au mai ajuns acasă în acea seară. Au fost așteptați de trupe pregătite cu 
probe solide pentru arestare. Principalul cap de acuzare? Pedofilia. Dar este nimic față de ce o să 
vină pe știri cu fapte clare, din păcate. O idee veți primi la The Sound of Freedom. 

Și acum ne-am prins și de ce trebuia să scadă vârsta copiilor pentru sex consent. Asta a fost și în 
mass media. Acum 3-4 ani trăgeam de mânecă persoane cu ștaif în educație ca să ne opunem și 
să facem ceva, dar am mișcat prea puțini mușchi pe fețele unora. Nici nu mai știu dacă au votat-o 
sau nu (oricum astfel de legi se aprobă în cerc închis), dar este de ajuns să știm că ai noștri 
fruntași așa au grijă de copii. 

Măcar azi, de ziua copilului, să captez ceva atenție cu aceste fapte și propuneri. 

Dacă ascultați concentrat umorul de calitate din link-ul de jos, veți pune degetul pe câteva dintre 
ideologiile de care vă spun mai sus: perversiuni, pedofilie, cancel culture (f. f. mare în școli și 
internet), white supremacy, climate change, etc., toate fiind gogorițe inventate și împinse în față 
de stânga foarte radicală în mediile unde mintea este cea mai fragedă, în școli worldwide. 

Și mai unde? În mesaje subtile care au spălat multe creiere pe Netflix et Co. 

https://www.youtube.com/watch?v=sR6UeVptzRg&feature=youtu.be 

Restul lucrurilor despre care v-am mai scris anterior se derulează intens. În curând va fi foarte 
vizibil. Deja luna mai s-a remarcat. Dar iunie și iulie sunt luni de foc și la propriu și la figurat. 
Urmăriți poza planetară. 

https://www.activenews.ro/opinii/Adrian-Patrusca-Vremea-COVID-nu-s-a-terminat-Evul-Intunecat-de-abia-incepe-167155
https://www.activenews.ro/opinii/Adrian-Patrusca-Vremea-COVID-nu-s-a-terminat-Evul-Intunecat-de-abia-incepe-167155
https://www.youtube.com/watch?v=sR6UeVptzRg&feature=youtu.be


Peste vară îmi propun să înțeleg mai multe despre QES și revin cu știri în toamnă. Am povestit 
anterior despre asta. Imediat ce va fi disponibil, vom adopta pentru vârste mai mari. 

Alte link-uri de urmărit dacă doriți să înțelegem împreună timpurile unice în care am fost aleși să 
trăim, aveți aici: 

The Whole Truth (telegram group) – join group 

www.thebusinessoftruth.com – site cu info și video puternice (cu fapte și fără măscărici de fact-
checker-i) 

www.cwbit.uk - oameni treziți din toată lumea care nici măcar nu se cunosc între ei. Departe de 
orice gogoriță de teoria conspirației (termen inventat tot de scelerati pt a abate atenția de la 
fapte). 

The conspiracy theorists became conspiracy analysts. 

www.truth11.com – clar și la obiect, cu fapte, pe multe subiecte. Ideologiile impregnate în școli 
cu program clar și intenționat sunt expuse aici. 

Vedeți vă rog seria Fall Cabal trimisă în aprilie – părțile 1-10. Urmează curând 11-17 (mind-
blowing). Este și pe cwbit.uk. 

Nu cred că este ceva mai important de făcut (în afara unei boli nedorite a cuiva drag de care 
trebuie să avem grijă) în aceste timpuri în care lumea copiilor noștri trebuie însănătoșită. 

Cu toții suntem responsabili. Să medităm un moment, măcar azi, de ziua lor! 

Multă lumină în suflet ca să luminăm puternic pentru copiii noștri! 

A dumneavoastră, sinceră și incomodă, 

Cristina Preda 

 


